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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 18. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 14. 10. 2020 v 16:00 hod. 
Videokonference, webex Cisco 

     

Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Tomáš Murňák, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Vít Zeman, RNDr. Marcela Plesníková,  
Ing. Eva Tylová, Bc. Tomáš Štampach, Ondřej Růžička, Mgr. Jakub Lepš M.A., Ing. Vladimír Schmalz 

Omluveni:  Milan Maruštík 
Hosté: Ing. Petr Hlubuček (náměstek primátora HMP) 
Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 

prostředí ZHMP      

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

5. Různé 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 16.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a pozvané 
hosty a dále konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové 
výboru byli řádně pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály.  
Paní předsedkyně přivítala nového člena výboru Ing. Vladimíra Schmalze, který nahradil Ing. Alexandru Udženiji. 

2. Schválení navrženého programu, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato jednohlasně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Mgr. Vít Zeman 

přijato jednohlasně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 17. zasedání výboru dne 9. 9. 2020 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1 
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3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly rozeslány elektronicky v předstihu a nebyly k nim připomínky. 
Náměstek primátora Ing. Petr Hlubuček jednotlivé tisky představil. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje ZHMP tisky Z-8639, Z-8550, Z-8652, Z-7502 a Z-8710 ke schválení  

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že přehled tisků za období od 14. září do 12. října 2020 byl rozeslán elektronicky v 
předstihu a nebyly k němu připomínky. Paní předsedkyně upozornila na tisk týkající se propachtování pozemků ve 
vlastnictví hl. m. Prahy, jenž byl iniciován schváleným usnesením výboru. Pan náměstek představil tisk ke vzniku 
projektu Hydropolis, informaci o řešení kalového hospodářství, zprávu o záměru projektu bioplynové stanice.  

K dotazům Ing. Schmalze pan náměstek uvedl informace k financování výstavby, výkonu, upřesnil parametry pro 
vznik bioplynové stanice, vše je obsahem studie, která byla představena na minulém zasedání výboru a informace o 
studii budou Ing. Schmalzovi zaslány. 

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato jednohlasně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

5.  Různé 

Předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. Další zasedání výboru se uskuteční 
dne 11. listopadu 2020. 
Ing. Schmalz se přihlásil s dotazem k zapojení hl. m. Prahy do čerpání financí z „Modernizačního/inovačního fondu“ 
v souvislosti s dopadem na životní prostředí a infrastrukturu. Pan náměstek uvedl, že odbor projektového řízení, 
potažmo nově vzniklá kancelář energetického manažera, se touto problematikou intenzivně zabývá a výbor bude 
podrobněji seznámen s panem Klusákem (energetický manažer) na některém z příštích zasedání výboru. Především 
příprava financování projektů klimatického závazku. Zároveň bylo konstatováno, že je nutné, s ohledem na rozpočet, 
se s problematikou seznámit co nejdříve a pozvat ředitele odboru FON na následující jednání výboru.  
Pan náměstek dále upozornil na nutnost schválení rozpočtu a požádal o podporu výboru při jeho projednávání. 

 
 

 

 

 

 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Vít Zeman 
ověřovatel zápisu, člen Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
 
 

Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP   


